
PROTOKÓ£ 
z XXVIII sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 29 listopada 2012 roku 

 
Pocz¹tek obrad sesji godzina 10.00 , zakoñczenia 12.00. 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , pan Wiesùaw Cepielik zastêpca Wójta, pani 
Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , pan Robert Greb mecenas, 
kierownicy referatów Urzêdu Gminy , soùtysi pani Maria Bych radna Powiatu. 
Nieobecny radny Adam Wrona. 
Sesja byù nagrywana na dyktafon oraz filmowane przez lokalne media. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Radny Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c jej uczestników. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXVII sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy  z prac miêdzy sesjami. 
6/ Sport i turystyka w gminie. 
7/ Analiza realizacji uchwaù za II kwartaù 2012 roku. 
8/ Podjecie uchwaù w sprawach :  
a/ uchwalenie programu wspóùpracy Gminy Marciszów z organizacjami pozarz¹dowymi oraz podmiotami  
    wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o dziaùalno�ci po¿ytku publicznego i  
    wolontariacie /Dz.U.Nr 96,poz.873 ze zm./ na rok 2013. 
b/ okre�lenie stawek podatku transportu, 
c/ wymagañ jakie powinien speùniã przedsiêbiorca ubiegaj¹cy siê o uzyskanie zezwolenia w zakresie opró¿niania  
    zbiorników bezodpùywowych i transportu nieczysto�ci ciekùych, 
d/ zniesienia pomnika przyrody ,  
e/ uchwalenia regulaminu utrzymania czysto�ci i porz¹dku na terenie Gminy Marciszów, 
f/ okre�lenia szczegóùowego sposobu i zakresu �wiadczenia usùug w zakresie odbierania odpadów komunalnych  
   od wùa�cicieli nieruchomo�ci i zagospodarowywania tych odpadów, 
g/ wyboru metody ustalania opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysoko�ci tej     
    opùaty i ustalenia stawki opùaty za pojemnik, 
h/ wzoru deklaracji o wysoko�ci opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi skùadanej przez  
    wùa�ciciela nieruchomo�ci, 
i/ okre�lenia terminu czêstotliwo�ci i trybu uiszczenia opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi, 
j/ ustalenie sposobu obliczania opùaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomo�ci,  
   która w czê�ci stanowi nieruchomo�ã na, której zamieszkuj¹ mieszkañcy,a w czê�ci nieruchomo�ã na , której  
   nie zamieszkuj¹ mieszkañcy, a powstaj¹ odpady komunalne, 
k/ zmiany w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na 2012 rok, 
l/ wprowadzenie zmiany do uchwaùy Nr XVIII/81/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 29 grudnia 2011 r. 
9/ Interpelacje i zapytania radnych. 
10/ Sprawy ró¿ne. 
11/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Pan Adam Chronowski  soùtys Marciszowa wrêczyù panu Wójtowi Gminy na pami¹tkê  pùytkê z filmem n/t 
wykonanych prac w okresie 10 lat pracy Wójta. 
Wójt Gminy podziêkowaù za film oraz  radnym , soùtysom  i wszystkim , którzy przyczynili siê do 
zorganizowania  uroczysto�ci 10 lecia bycia wójtem. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na  podstawie listy obecno�ci , która stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu , Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu  z XXVII sesji . 
Przyjêto b/u 
Ad.5.  
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami  
- Uczestniczyù w spotkaniu z Czechami, 
- braù udziaù  spotkaniu n/t wiatraków, 
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- spotkaù siê z WZWiK i Spóùki n/t przejêcia wody  poniewa¿ spór nadal trwa o pozwolenie nastêpne spotkanie  
  odbêdzie siê w dniu 10 grudnia tym  czasem specjalista dokonuje wyceny , 
- uczestniczy w rozmowach PKP n/t zapisów w umowie na naszych warunkach odno�nie przejêcia dworca, 
- spotkaù siê z rodzicami dzieci przedszkolnych w Ciechanowicach n/t dotacji, 
Do przedstawionych informacji uwag nie wniesiono.  
Ad.6. 
Sport i turystyka w gminie. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Jolanta Kydryñska kierownik referatu kultury, sportu i turystki  Urzêdu 
Gminy przybli¿yù uczestnikom sesji temat sportu i turystyki w gminie , szczegóùy  zawarte s¹ w informacji 
pisemnej stanowi¹cej zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Radny Dawid Chêciñski  
W swojej wypowiedzi zwróciù uwagê na brak �rodków  w sporcie i rezygnacjê  trenera gminnego po 7 latach z 
prowadzenia dru¿yny z powodu zarówno dojazdu na treningi jak te¿ braku �rodków finansowych radny ù siê do  
o wójta  z pro�ba o wygospodarowanie jakie� kwoty z przeznaczeniem na ten cel. Poinformowaù te¿, ¿e sprawa 
stawaùa na posiedzeniu Komisji o�wiaty, kultury, sportu i turystki , której jest czùonkiem i zamierza równie¿ 
wnioskowaã o zwiêkszenie �rodków na ten cel. 
Radny Józef  Szoùdrowski  Sêdzisùaw  
Zwróciù uwagê na rosn¹ce ceny paliwa z roku na rok oraz diety dla sêdziego ,ubezpieczenie i rejestracja   
a niestety wysoko�ã �rodków przeznaczonych na sport nie wzrosùa dlatego równie¿ zwraca siê o ich zwiêkszenie 
je¿eli chcemy ¿eby kultura na wsiach istniaùa. 
Przypomniaù ponadto , ¿e klub Lesk Sêdzisùaw w przyszùym roku bêdzie obchodziù 60 lecie istnienia . 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Ustosunkowuj¹c siê do wniosku  Komisji O�wiaty  stwierdziùa, ¿e jest on nieformalny , bo nie zostaù zgùoszony  
zgodnie z procedur¹ zgùaszania wniosków do projektu bud¿etu i  przypomniaùa jak powinno to wygl¹daã. 
wniosku. Ponadto wskazane przez komisjê êródùo finansowania na sport ze �rodków funduszu alkoholowego jest 
niemo¿liwe, bo ma swoje prawa i reguùy nie mo¿na przeznaczaã tych �rodków na dotacje na sport. 
Po za tym nie daje siê dotacji na klub sportowy lecz na kulturê fizyczn¹.  
W czasie ostatniego posiedzenia Komisji Bud¿etowej rozmawiaùa z komisj¹ do , której powinien trafiã wniosek  
ustalono , ¿e nale¿y wniosek poprawiã i podpisany skierowaã do Komisji Bud¿etowej.  
Obawia siê co do tego , ¿e mo¿e tych �rodków nie byã i poinformowaùa te¿ , ¿e trener gminny korzysta ze 
�rodków  funduszu alkoholowego w czasie wakacji. 
Radny Janusz Zawierucha przewodnicz¹cy komisji bud¿etowej  
Poinformowaù, ¿e jak na razie komisja nie otrzymaù ¿adnego wniosku wiec nie ma co rozpatrywaã. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù w odpowiedzi , ¿e rozmawiaù z pani¹  Sekretarz Gminy przewodnicz¹c¹ Gminnej Komisji ds. 
Rozwi¹zywania Problemów Alkoholowych  i nie odrzuca sprawy zajmie siê tym rozpatrzy  funduszu 
alkoholowego  zwróciù uwagê na to, ¿eby siê my�lowo nie zamykaã  siê w kwocie przeznaczonej na sport , bo od 
czasu powstania szatni sportowych  te¿  s¹  koszty  z ogólnego rozdziaùu kultura i sport  reszta jest przeznaczana 
na sport. Ponadto w przyszùym roku czeka nas impreza  sportowa na, co wyùo¿y Gmina , bo sportowcy  na to nie 
maj¹ dlatego  wszystkiego siê nie da sfinansowaã, tym bardziej, ¿e s¹ inne rzeczy do wykonania. 
Zwróciù uwagê na to , ¿e praca radnego nie polega tylko na wydatkach lecz równie¿ na obowi¹zkach i trzeba 
oprócz dochodów my�leã te¿ o wydatkach , a jak nie bêdzie dochodów  to nie bêdzie wydatków.      
Zwróciù uwagê na to , ¿e speùnia  siê niestety czarny  scenariusze kryzysu w naszym kraju i gro obci¹¿eñ ceduje 
siê na samorz¹dy. Dlatego koncentracja bud¿etu jest wyù¹cznie  na wodoci¹gach w Ciechanowicach, bo pamiêta 
i¿ mówiù o tym, ¿e jak wygra obecne wybory to zwodoci¹guje prawa stronê Ciechanowic. 
Stwierdziù , ¿e  wniosek Komisji O�wiaty dot. zwiêkszenia �rodków z przeznaczeniem na sport  powinien byã  
rozpatrzony zgodnie z procedurê po za tym propozycja komisji o �rodki na trenera gminnego to nie jest to sport 
lecz inny rozdziaù. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Ad.7 
Analiza realizacji podjêtych uchwaù  za II kwartaù 2012 roku. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy  przedstawiùa pisemny materiaù na 
powy¿szy temat , którego szczegóùy stanowi¹ zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Uwag nie zgùoszono. 
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Ad.8. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- uchwalenia programu wspóùpracy Gminy Marciszów z organizacjami pozarz¹dowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 o dziaùalno�ci po¿ytku publicznego i 
wolontariacie/ Dz.U.Nr 96,poz.873 ze zm./ na rok 2013. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù pozostawienie w projekcie uchwaùy w Rodziale VI Priorytetowe 
zadania publiczne paragraf 7 punkt 1 pod.a w zapisu �organizacjê zajêã szkoleniowych dla dzieci i mùodzie¿y w 
szczególno�ci w sportach zimowych , lekkiej atletyce , tenisie ziemnym i stoùowym oraz zespoùowych grach 
sportowych�    
Zwróciù siê te¿ do radnych o dokonanie  zmiany w rozdziale X wysoko�ã �rodków przeznaczonych na realizacjê 
programu paragraf 15 punkt 2 �z kwoty 52 000,00 zù  na kwotê 50 000,00. 
Innych zmian nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyj¹ù projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : okre�lenia stawek podatku od �rodków transportowych 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wymagañ jakie powinien speùniã przedsiêbiorca ubiegaj¹cy siê o uzyskanie  
  zezwolenia w zakresie opró¿niania zbiorników bezodpùywowych i transportu nieczysto�ci ciekùych. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Andrzej Mitczak zwróciù siê z zapytaniem czy wùa�ciciel swojej beczki bêdzie mógù sobie swoje �cieki 
wywoziã. 
Pani Maria Bych w opdpowiedzi poinformowaùa, ¿e nie poniewa¿ bêdzie podpisana  umowa z wywo¿¹cym 
�cieki.  
Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w glosowaniu 13 gùosami �za� , 0 gùosów �przeciwnych � , 1 gùosem wstrzymuj¹cym  przyjêùa 
projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zniesienia pomnika przyrody 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : uchwalenia regulaminu utrzymania czysto�ci i porz¹dku na terenie Gminy  
  Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy o godzinie 10.50 ogùosiù 10 minutow¹ przerwê w obradach sesji. 
Godzina 11.00 po przerwie dalszy ci¹g projektów uchwaù :  
- projekt uchwaùy w sprawie : okre�lenia szczegóùowego sposobu i zakresu �wiadczenia usùug w zakresie  
  odbierania odpadów komunalnych od wùa�ciciela nieruchomo�ci i zagospodarowywania tych odpadów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Adam Ry¿owski  
Poinformowaù, ¿e na wczorajszym posiedzeniu Komisji Ochrony Úrodowiska , Rolnictwa i Zdrowia 
jednogùo�nie wnioskowaùa  za kwot¹ 10 zù za odbiór �mieci selektywnych i 18 zù za �mieci bez selekcji  o czym 
siê nie wspomina, wiec nie wie czy bêdzie pùaciù za �mieci 10 zù , a 4 zù za co� o czym nie bêdzie wiedziaù i chce 
wiedzieã na co te pieni¹dze.  
Ponadto prosi o odpowiedê na temat nadwy¿ki w bud¿ecie je¿eli wyniknie , bo powiedziano ¿e nie mo¿na z ni¹ 
nic zrobiã. 
Zwróciù siê z zapytaniem kto powinien przygotowaã taki projekt uchwaùy , bo zdaniem radnego to powinien to 
zrobiã  przewodnicz¹cy komisji , a tego nie ma wiêc jest zaskoczony tak¹ postaw¹. 
Radny Stanisùaw Cepielik przewodnicz¹cy Komisji Ochrony Úrodowiska, Rolnictwa i Zdrowia wyja�niù, ¿e   
Zgodnie z procedur¹ wniosek o, którym mówi radny A.Ry¿owski powinien zostaã przedstawiony Komisji 
Bud¿etowej na co komisji ma 7 dni wraz z pozostaùymi przewodnicz¹cymi komisji Rady Gminy wiêc jak miaù to 
wykonaã w ci¹gu 12 godzin. 
Radny A.Ry¿owski uznaù, ¿e niepotrzebnie produkuj¹ siê na posiedzeniach komisji skoro wszystko nastêpnie 
jest zniweczone. 
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Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Stwierdziù, ¿e zaproponowaù podtrzymaã projekt tej uchwaùy  , bo wszyscy dostosuj¹ siê do tego co zrobi Rada.  
Jak bêdzie nadwy¿ka to Rada podejmie decyzjê gdzie te pieni¹dze wydaã , jak bêdzie niedobór to równie¿ Rada 
zdecyduje co zrobiã. We wtorek po 4 posiedzeniach w �Sanikomie�  uczestnicy doszli wreszcie do consensusu i 
kwoty te wyszùy z kompromisu. Stwierdziù, ¿e jest to ustawa , która w sposób niezwykle haotyczny nakazuje 
samorz¹dom prowadziã sprawy zwi¹zane z odbiorem �cieków. Nast¹pi  to od 1 lipca i do czasu podjêcia  uchwaù 
okoùopodatkowych bêdzie ju¿ jaki� obraz tej sytuacji jednak nie spodziewa siê , ¿e to bêdzie na plus lecz na 
minus w innych pañstwach takie rzeczy s¹ ju¿ od kilkudziesiêciu lat , a my  musimy siê tego wszystkiego 
nauczyã i od czego� zacz¹ã. 
Po   przetargu  bêdzie wiêc wszystko wiadomo jaki bêdzie ten podatek �mieciowy. Dlatego nikt tutaj nikogo nie 
lekcewa¿y lecz tu i teraz Rada zadecyduje czy przyjmuje propozycje czy nie z peùnymi tego konsekwencjami. 
Zapoznaù z wysoko�ciami stawek o�ciennych gmin , które pokazuj¹, ¿e  u nas nie s¹ one najwy¿sze.  
Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Odniosùa siê do powy¿szych wypowiedzi i poinformowaù a¿ eta uchwaù Anie ma obligu i¿ jest na póù roku  
Czy na rok jest bezterminowa , a oznacza to,  ¿e w ka¿dej chwili mo¿na j¹ uchyliã i podj¹ã nowe stawki. 
Stwierdziù a równie ¿e po odbytych przetargach bêdziemy mieli wiêksz¹ wiedzê na te tematy i lepiej jest obni¿yã 
stawkê ani¿eli miaùoby siê okazaã ¿e trzeba j¹ podnie�ã. Tym bardzie ¿e w bud¿ecie ciê¿ko  bêdzie znaleêã 
�rodki , a gospodarka odpadami to nie tylko sam wywóz �mieci od ludzi to jest caùa otoczka windykacje  
upomnienia , tzw �wszoki�i, miejsca publiczne. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Dowiedziaù siê o wysoko�ciach  cen  zrzutu �cieków obecnie przez wszystkie gminy sk¹d siê  wiêc  to czy 
mo¿na wyliczyã   Sk¹d wiêc taka  ró¿nica kwoty 237 zù. 
Janusz Banasiewicz mieszkaniec Marciszowa 
W swojej wypowiedzi zwróciù uwagê na wyliczenia w projekcie uchwaùy Rady Gminy i wychodzi na to z 
obywatel ma byã karany za to ¿e bêdzie sortowaù �mieci ponadto brak konsekwencji we wszystkim chciaùby 
¿eby ta cena byù bardziej racjonalna za sortowanie.   
Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada  przyjêùa projekt uchwaùy, 9 gùosami �za� , 5 gùosami �przeciw� / radna Teresa Mospan, Adam Ry¿owski, 
Andrzej Mitczak, Jadwiga Adamczyk, Danuta Wojtas/  który stanowi zaù¹cznik nr 10 do protokoùu. 
Wójt wyraziù zaskoczenie takim gùosowaniem tym bardziej, ¿e prosiù o przyjêcie takiego projektu jaki zostaù 
przygotowany , tym bardziej, ¿e  zaraz bêdzie przyjêcie bud¿etu i koncert ¿yczeñ o wykonania ró¿nych spraw. 
Owszem liczyù siê z tym, ¿e ta uchwaùa mogùa nie przej�ã i wówczas bud¿et byùby zachwiany. Poinformowaù o   
m.in. wypowiedzeniu warunków pracy bibliotekarzowi z Ciechanowic z dniem 1 grudnia ponadto , planuje 
poù¹czenie komunalki z wodoci¹gami ,  a utworzenie samodzielnego stanowiska  w ramach oszczêdno�ci. 
Dzieci w szkole jest coraz mniej przyjdzie wiec zmierzyã siê z wydatkami o�wiaty i jak dzieci bêd¹ jeêdziùy do 
Czarnego Boru to subwencje pójd¹ za nimi to oznacza ¿e siê dalej tak nie da. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wzoru metody ustalania opùaty za zagospodarowywanie odpadami  
  komunalnymi oraz ustalenia wysoko�ci tej opùaty i ustalania stawki opùaty a pojemnik. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 11 do protokoùu. 
- projekt  uchwaùy w sprawie : wzoru deklaracji o wysoko�ci opùaty za zagospodarowanie odpadami  
  komunalnymi skùadanej przez wùa�ciciela nieruchomo�ci, 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie czêstotliwo�ci i trybu uiszczania opùaty za pojemnik. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Zwróciùa siê z zapytaniem w sprawie ustalonego terminu pùatno�ci za zagospodarowywanie odpadami  
wyznaczonej ju¿ na dzieñ 25 lipca   
Pani Maria Bych kierownik referatu Ochrony Úrodowiska i Rolnictwa  Urzêdu Gminy wyja�niùa , ¿e pieni¹dze 
musz¹ najpierw wpùyn¹ã ¿eby mo¿na je wydaã. 
Skarbnik Gminy poinformowaùa, ¿e pùaci siê za dany miesi¹c mo¿na jednak zmieniã ten zapis  
na ostatni dzieñ ka¿dego miesi¹ca tj.31 lipca.    
Innych uwag nie zgùoszono. 
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Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 13 do protokoùu.- 
projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia sposobu obliczania za zagospodarowanie odpadami komunalnymi  
  na terenie nieruchomo�ci, która czê�ci stanowi nieruchomo�ã na, której zamieszkuj¹ mieszkañcy, a w  
 czê�ci nieruchomo�ã , na której nie zamieszkuj¹ mieszkañcy , a postaj¹ odpady komunalne. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù projekt uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono.  
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy  , który stanowi zaù¹cznik nr  14 do protokoùu. 
- zmiany w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2012. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  zwróciù asie do radnych o naniesienie pomyùek w zaù¹czniku nr 1 do 
prognozy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 15 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie :  wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XVII/81/11 Rady Gminy Marciszów z 
dnia 29 grudnia 2011 roku. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 16 do protokoùu. 
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie zgùoszono. 
Ad.10. 
Sprawy ró¿ne  
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Zwróciùa siê do Wójta Gminy odno�nie korzystania z sali gimnastycznej w Szkole przez sportowców z czym na 
pi�mie siê zwracali. 
Pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu Gminy w odpowiedzi poinformowaùa,¿e 
przedmiotowe pismo zostaùo skierowane zgodnie z kompetencjami do dyrektora szkoùy w Marciszowie. 
Wójt Gminy ponadto dodaù , ze zastanawia siê nad tym jak to bêdzie z tymi kosztami w dalszym ci¹gu jednak 
obecna sytuacja nie pozwala na bezpùatne korzystanie z mienia jak dotychczas decyzja zostanie podjêta w 
przyszùym tygodniu. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
W zwi¹zku z wynikùymi sprawami dot. skùadania wniosków przez komisje do projektu bud¿etu zwróciùa siê o 
stworzenie mo¿liwo�ci ich  skùadania  przez pozostaùe komisje do komisji bud¿etowej. 
Krystyna  Magda  Skarbnik Gminy  
Odesùaùa radnych do uchwaùy w sprawie procedury skùadania wniosków do projektu bud¿etu przypominaj¹c ¿ 
radni maja na to 14 dni od daty otrzymania projektów bud¿etu na posiedzenie danej komisji przypomniaùa ze 
oddaùa je 13 listopada i to nie byùo powiedziane, ¿e to dopiero na ostatnie komisji nale¿aùo zajmowaã siê 
wnioskami do projektu bud¿etu.  
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Odniósù siê do sprawy i te¿ przypomniaù, ¿e byùo 21 dni do odniesienia siê do projektu bud¿etu jednak to nie o to 
chodzi. 
Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Zapytaùa o termin sesji w grudniu poniewa¿ posiedzenie Komisji  Rewizyjnej  jest w dniu 17 grudnia. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy  Rady Gminy  
Zapoznaù radnych z informacj¹ Naczelnika Urzêdu Skarbowego w kamiennej Górze o dokonanej analizie 
o�wiadczeñ maj¹tkowych w , której nie stwierdzono nieprawidùowo�ci. 
Ponadto zapoznaù z odpowiedzi¹ Powiatowego Weterynarza w sprawie listy zaszczepionych psów. 
Poinformowaù, ¿e sesja w grudniu odbêdzie siê w dniu 28 grudnia / pi¹tek/ o godzinie 10.00 
Radna Zofia Siudak  
Podziêkowaùa Powiatowi za zajêcie siê zùoszonymi na poprzedniej sesji usterkami na drogach w 
Ciechanowicach. 
Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa. 
W imieniu korzystaj¹cych z drogi  do cmentarza w Domanowie podziêkowaù za jej poprawienie. 
W imieniu mieszkañców Domanowa zwróciù siê w sprawie odcinka drogi gminnej pod krzy¿ gdzie jest uskok. 
Zwróciù siê te¿ do Wójta Gminy o zwrócenie uwagi urzêdnikom z Urzêdu Gminy o poprawne zachowanie w 
stosunku do soùtysa. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e poleci podsypanie  tego kawaùka drogi. 
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W sprawie zachowañ urzêdników uwa¿a, ¿e powinien byã wzajemny szacunek jednak jest w stanie zareagowaã 
natychmiast , a nie czekaã do sesji. Nale¿aùo przyj�ã i poinformowaã ,¿e co� takiego miaùo miejsce. 
Radna Teresa Mospan Ciechanowice  
Poinformowaùa o tym ¿e zwróciùa siê do zastêpcy  w sprawie zaùatania dziury koùo posesji pan Cidyùo w 
Ciechanowicach , co zostaùo zaùatwione za co w imieniu mieszkañców dziêkuje. 
Radny Józef Szoùdrowski  
Poinformowaù, ¿e klub sportowy w Sêdzisùawiu jest obra¿ony  za nie zaproszenie klubu  oraz byùego radnego 
Waldemara Krzywniaka  na uroczysto�ci 10 lecie wójta. 
Adam  Chronowski  soùtys Marciszowa 
Poinformowaù, ¿e byù gospodarzem tej imprezy i nie zaprosiù klubu  poniewa¿ nie miaù takiej woli natomiast 
pana radnego zapraszaù.   
Wójt Gminy poprosiù o pozostawienie tego tematu.  
Radny Piotr Gwózdz  przewodnicz¹cy  Komisji Rewizyjnej 
Przypomniaù, ¿e posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbêdzie siê w dniu 18 grudnia 2012 roku o godzinie 11.00.  
Soùtys Ciechanowic Mirosùaw Wolak   
Podziêkowaù Wójtowi i pani Marcie Kwiecieñ z Urzêdu Gminy za napisanie projektu.  
Radna Jadwiga Adamczyk  
Podziêkowaùa za ogrodzenie koùo �wietlicy  Wie�ciszowicach i zwróciùa siê w sprawie drogi koùo posesji  nr 56 
w Wie�ciszowicach pytaj¹c  czy jest szansa ¿eby j¹ naprawiã. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e droga nie jest planowana z Urzêdu do remontu  ale napisaù 
wniosek o dofinansowanie byã mo¿e siê uda.  
Ad.12 . 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku  wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy rady Gminy dokonaù jej zamkniêcia . 
 
protokoùowaùa                                                                                    Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                                         Henryk Mazur  
insp.d/s Rady Gminy 


